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Protokół Nr 39/2018 

 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów 

w dniu 29 sierpnia 2018 roku  

   
Na posiedzeniu obecni byli członkowie Komisji, pozostali radni oraz 

zaproszeni goście wg załączonej listy obecności. Obrady prowadził 
Wiceprzewodniczący Komisji - radny Jerzy Kapszewicz, który powitał wszystkich 
obecnych i przedstawił następujący porządek posiedzenia:  
 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
3. Omówienie materiałów na sesję Rady Miejskiej. 
4. Sprawy bieżące. 

 
Ad. 1  
Przedstawiony porządek posiedzenia Komisja przyjęła „jednogłośnie" - głosowało                        
10 radnych.  
 
Ad. 2 
Protokół Nr 38/2018 z posiedzenia Komisji w dniu 27 czerwca 2018 roku został 
przyjęty 8 głosami „za”, 2 „wstrzymującymi”. 
 

Ad.3 
Skarbik GiM omówił projekty uchwał w sprawie: 

1) zmiany Uchwały Budżetowej G i M Czerwionka-Leszczyny na rok 2018, 
2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej G i M Czerwionka-Leszczyny. 

 
Do pozostałych materiałów zawartych w porządku obrad Komisja nie zgłosiła uwag. 
 
Przewodniczący RM zapytał czy kwotach 200 tys. zł przeznaczona na dachy jest 
także na kominy. 
Burmistrz GiM powiedział, że tak. Dodał, że na familoki dołożyliśmy już naście 
milionów. Jednak w pewnym momencie nie zostały uwzględnione priorytety. Na dziś 
zrobimy dwa dachy, w perspektywie następnych lat trzeba będzie zrobić wszystko. 
Idealnie by było gdybyśmy dostali dofinansowanie od konserwatora zabytków. 
Przewodniczący RM podziękował, za przekazanie wiedzy, że na familoki corocznie 
przeznaczamy spore kwoty środków.  
Radny Jerzy Kapszewicz powiedział, że najważniejsze, że dziś wiemy, ze będą 
podjęte działania.   
 
Burmistrz GiM poinformował, że odbył się przetarg na termomodernizację 
Przedszkola Nr 7. Były dwie oferty i obie przekraczały wartość przetargową. Dlatego 
prosi, aby dołożyć do tego zadania 50 tys. zł.  
 
Na tym Komisja zakończyła swoje posiedzenie. 
 
Protokołowała  
Sylwia Gruszkiewicz    

Wiceprzewodniczący Komisji 

     Radny Jerzy Kapszewicz  


